
THE VITAL STATISTICS ACT
(C.C.S.M. c. V60)

**Vital Statistics Forms, Fees and Registrations
Regulation, amendment**

Regulation 10/2008
Registered January 17, 2008

Manitoba Regulation 308/88 amended

1 The *Vital Statistics Forms, Fees and Registrations Regulation, Manitoba Regulation 308/88*, is amended by this regulation.

2(1) The list of forms in Schedule A is amended

- (a) by repealing the item "Form 10A";
- (b) in item "Form 10B", by striking out "large" and substituting "with names of parents"; and
- (c) in item "Form 14", by striking out "small" and substituting "without names of parents".

2(2) Schedule A is amended

- (a) by repealing Form 10A;
- (b) by replacing Form 10B with Form 10B attached to this regulation; and
- (c) by replacing Form 14 with Form 14 attached to this regulation.

LOI SUR LES STATISTIQUES DE L'ÉTAT CIVIL
(c. V60 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
formules, les droits et les enregistrements**

Règlement 10/2008
Date d'enregistrement : le 17 janvier 2008

Modification du R.M. 308/88

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les formules, les droits et les enregistrements, R.M. 308/88*.

2(1) La liste de formules figurant à l'annexe A est modifiée :

- a) par suppression du point « Formule 10A »;
- b) dans le point « Formule 10B », par substitution, à « — pleine grandeur », de « indiquant le nom des parents »;
- c) dans le point « Formule 14 », par substitution, à « — abrégé », de « n'indiquant pas le nom des parents ».

2(2) L'annexe A est modifiée :

- a) par abrogation de la formule 10A;
- b) par substitution, à la formule 10B, de la formule 10B annexée au présent règlement;
- c) par substitution, à la formule 14, de la formule 14 annexée au présent règlement.

3 This regulation comes into force on January 21, 2008, or on the day it is registered under *The Regulations Act*, whichever is later.

3 Le présent règlement entre en vigueur le 21 janvier 2008 ou à la date de son enregistrement sous le régime de la *Loi sur les textes réglementaires*, si cette date est postérieure.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba

FORM 10B / FORMULE 10B

BIRTH CERTIFICATE
CERTIFICAT DE NAISSANCE

Manitoba

BIRTH · NAISSANCE

Carolyn Klaus
Carolyn Klaus
Director / Directrice

Registered extract from
Registration of Birth
Manitoba, Canada
Extrait certifié conformé
de l'enregistrement
de naissance, Winnipeg,
Manitoba, Canada

Manitoba
VITAL STATISTICS
L'ÉTAT CIVIL

Name
Nom

Date of Birth
Date de naissance

Place of Birth
Lieu de naissance

Name of Parent
Nom de Parent

Name of Parent
Nom de Parent

Registration No.
No. d'enregistrement

Registration Date
Date d'enregistrement

Sex
Sexe

Date Issued
Date délivré le

Specimen / Spécimen

H B 0 0 0 0 0 0 0 0

BIRTH CERTIFICATE
CERTIFICAT DE NAISSANCE

MANITOBA

CANADA

IMPORTANT SECURITY INFORMATION
This certificate is a valuable foundation identity document. Theft or loss of this document could lead to identity theft or financial loss. This document:
• contains numerous security features for your protection;
• is printed on a special security paper;
• should be stored in a secure place; and carried only when absolutely necessary.
This certificate has been issued under authority of The Vital Statistics Act. Use of this certificate is subject to the conditions of the Act. The certificate may be recalled, cancelled or invalidated in accordance with the Act.

RENSEIGNEMENTS IMPORTANTS SUR LA SÉCURITÉ
Ce certificat est un document d'identité de base très important. Le vol ou la perte de ce document peut entraîner une usurpation d'identité ou des pertes financières. Ce document :
• compte de nombreux dispositifs de sécurité pour votre protection;
• devient nul s'il est modifié ou falsifié;
• doit être gardé dans un endroit sûr; ne le portez sur vous que si cela est absolument nécessaire.
Ce certificat a été délivré en vertu de la Loi sur les statistiques de l'état civil et son utilisation est régie par les conditions de cette Loi. Il peut être révoqué, annulé ou invalidé conformément à la Loi.

H B 0 0 0 0 0 0 0 0

BIRTH CERTIFICATE
CERTIFICAT DE NAISSANCE

Manitoba 

BIRTH • NAISSANCE

Manitoba
VITAL STATISTICS
L'ÉTAT CIVIL

Certified extract from
Registration of Birth
Manitoba, Canada.
Extrait certifié conforme
de l'enregistrement
de naissance, Winnipeg,
Manitoba, Canada.

Caroline E. Kaur
Caroline E. Kaur
Director / Directrice

V682007

Name
Nom

Date of Birth
Date de naissance

Place of Birth
Lieu de naissance

No. d'enregistrement
Registration No.

Date d'enregistrement
Registration Date

Sex
Sexe

Date issued
Date délivrée

SPECIMEN / SPÉCIMEN

H B 0 0 0 0 0 0 0 0

BIRTH CERTIFICATE
CERTIFICAT DE NAISSANCE

MANITOBA

CANADA

IMPORTANT SECURITY INFORMATION

This certificate is a valuable foundation identity document. Theft or loss of this document could lead to identity theft or financial loss.

This document:

- contains numerous security features for your protection;
- is invalid if altered or laminated;
- should be stored in a secure place, and carried only when absolutely necessary.

This certificate has been issued under authority of The Vital Statistics Act. Use of this certificate is subject to the conditions of the Act. The certificate may be recalled, cancelled or invalidated in accordance with the Act.

RENSEIGNEMENTS IMPORTANTS SUR LA SÉCURITÉ

Ce certificat est un document d'identité de base très important. Le vol ou la perte de ce document peut entraîner une usurpation d'identité ou des pertes financières.

Ce document :

- compte de nombreux dispositifs de sécurité pour votre protection;
- devient nul s'il est modifié ou plastifié;
- doit être gardé dans un endroit sûr et ne le portez sur vous que si cela est absolument nécessaire.

Ce certificat a été délivré en vertu de la Loi sur les statistiques de l'état civil et son utilisation est régie par les conditions de cette Loi. Il peut être révoqué, annulé ou invalidé conformément à la Loi.

H B 0 0 0 0 0 0 0 0